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Skolebestyrelsesmøde 

Dagsorden møde nr. 7 
Torsdag den 21. marts 2024 kl. 17.00 – 19.30 i afdeling Funder  

Mødested: Personalerum 

Der serveres mad under mødet  

 

 

Mødeleder:  Anja Andersen 

Deltagere:  Anja Andersen (næstformand), Jacob Østergaard Hansen, Stine Rye Isager,  
Johanne Østergaard (elevrådsrep.), Lise Dall Sørensen (medarbejderrep.),   
Maja Marie Schou Feld (medarbejderrep.), Charlotte Juhl Andersen (skoleleder) 
og Tobias Pørtner (pædagogisk leder), Asbjørn Schram Anneberg 
 

Afbud:           Mette Gisselbæk (formand), Jens Christian le Fevre Munkgaard, Michelle  
                     Loftager Jensen                        
    

 

 

Dagsorden / Referat 
 

Godkendelse af dagsordenen  
17.00 - 17.05 

Info / bilag                                                                                                                      

Referat – Godkendt. 

 
  
 

Meddelelser  
17.05 - 17.35 

Info / bilag 
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Formand  
 
Referat 

- Mette ikke deltagende på mødet. 
 
 
Næstformand 
 

Referat 
- Forældrehenvendelser til skolebestyrelsen:  

o Der er kommet en forældrehenvendelse til et medlem af skolebestyrelsen, i 
forhold til om der bliver afholdt opfølgningsmøde i forhold til holdene på 5. 
årgang. Der ønskes en udmelding om, om der fortsat skal arbejdes med hold (og 
ikke faste klasser) i det kommende skoleår. Der ønskes en melding fra ledelsen. 

o Der er kommet en henvendelse fra forældre på 7. årgang. Henvendelsen går på, 
at der er en bekymring om, at nogle af to-lærertimerne bliver aflyst. 

o Der er tilgået bestyrelsen en henvendelse om, at der går nogle historier på 
skolen blandt de unge elever, at der ryges puff-bars på toiletterne i udskolingen 
og at der også skulle foregå et salg. 

 
 
Skoleleder 
 
Gave til/fra bestyrelsen 
Elopladning på afd. Kragelund  
Nyt navn og hjemmeside  
Skolebestyrelsesvalg ulige år  
 
Referat 

- Der arbejdes på at finde en løsning på, hvilken type træ der kan plantes i 
hjerterummet. 

- Der er sat fire el-opladere op på afdeling Kragelund.  
o Nogle har ytret, at det er problematisk, at de er sat op af Nordlys, som vandt 

entreprisen.  
- Det nye navn, hjemmeside og lokaler er nu indviet med en rigtig god dag 8. marts med 

alle elever på Tollundskolen. 
o Det drøftes, hvordan vi kan afholde en åbning for forældrene også, så de kan se 

de nye lokaler. 
- Til det kommende skolebestyrelsesvalg er Anja og Mette på valg. 

o Der køres samme procedure som ved sidste valg, henvisning til skolehåndbogen,  
hvor de to medlemmer, der ønsker genvalg kan lave en video/tekst om dem selv 
og deres virke i bestyrelsesarbejdet. 

o Der skal ydermere informeres om, at andre naturligvis er velkomne til at stille 
op. Der er stort ønske om at få valgt flere suppleanter til bestyrelsen. 

o Charlotte gennemgår processen 
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/skolehaandbog 
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o Udover at laves en fælles udmelding omkring valg til skolebestyrelsen, laves 
også en særlig opfordring til afd. Kragelunds forældre om at stille op v. Jacob. 

 

 
Medarbejderrepræsentanter 
 

Referat 

- Oplever at vi generelt er ved at være på plads i det nye. 
- Det var en rigtig god dag 8. marts, hvor både elever og lærere var sammen på kryds og 

tværs. Skaber rigtig god energi. 
 
 
Elevrepræsentanter  

 

Referat 

- Ingen deltagere ved mødet. 
 
 
Bestyrelsesmedlemmer 
 
Referat 

- Flere forældre har ytret, at der er en udfordring omkring indgangen til mellemtrin, hvor 
der pt. ikke er en rist eller lignende, som kan sikre, at der ikke slæbes mudder og andet 
snavs med ind. 

o Ledelsen er opmærksomme på dette og er i gang med at isætte en rist til netop 
dette formål.  

 
 
 

Etape 2 
17.35 - 18.05 
Gennemgang af projektet og spørgsmål  
 
Info / bilag  
 
 
Referat 

- Der er blevet skiftet byggeleder – der er etableret et positivt samarbejde. 
- Tømning af den gamle hovedbygning er godt i gang. 

o Den nye hovedbygning skal være klar august 2025. 
- Det er blevet bemærket, at ansatte fra Kingo ryger foran skolen. De er blevet bedt om 

at gå længere væk fra skolens matrikel, da det sender et dårligt signal til skolens 
elever. 
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- Planen for mellemtrinselevernes adgang til den nye del af skolen gennemgås. Der 
afventes stadig tørre forhold, således der kan lægges plader og senere stensætning, så 
vi hurtigst muligt kan rykke eleverne ind på skolens område, når de skal flytte sig fra A 
til B. 

o Pt. flytter eleverne sig via Funder Skolevej, hvilket ikke er hensigtsmæssigt. 
o Medarbejderne har ligeledes fået etableret en hurtigere vej frem og tilbage 

mellem mellemtrins pavillonerne og personalerummet. 
 
 

- Der arbejdes på højtryk på at få gjort det nye PLC klar til tiden. 
 

- Skolebestyrelsen spørger ind til kapaciteten af de nye bygninger i forhold til 
indskrivningen af nye elever. Har skolen nok kapacitet til at kunne rumme alle elever i 
etape 1 og 2 eller mangler der klasse- og faglokale? Ledelsen vil på næste møde 
komme med de nyeste tal til bestyrelsen.  

o Skolebestyrelsen drøfter, at de vil udarbejde en skrivelse med denne bekymring 
til udvalget.  

o En arbejdsgruppe nedsættes: Jacob, Jens Christian og Mette. 
 

 

 

Projektugerne til kommende skoleår 
18.05 - 18.35 

 

Info / bilag  

Mængden af projekt/temauger i skoleåret 2024-25. 

 

Referat 

- Ledelse og lærere ønsker i kommende skoleår igen at afholde fire projektuger. 
o Skolebestyrelsen godkender dette. 
o Der opfordres fra skolebestyrelsen til, at personalet udover projektuger griber 

mulighederne for at lave anderledes undervisning, fagdage og inddragelse af 
frivillige i andre uger. 

 

 

 
Princip for frivillighed i forhold til skolens arbejde  
(udkast ved Jens Christian og Jacob)   
18.35 - 18.45) 
 
Info / bilag                                                                                                    
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Referat 

- Jacob gennemgår den opdaterede plan for samarbejdet med frivillige for Tollundskolen 
– både hvad angår fritidsdelen og undervisningsdelen. 

o Det vil (fortsat) være op til skolens pædagogiske personale at tage stilling til, 
hvornår det er meningsfuldt at inddrage frivillige. 

o I dokumentet kan ses retningslinjer for inddragelse af frivillige samt eksempler 
o Det drøftes, hvornår vi som skole skal indhente børneattest ved inddragelse af 

frivillige. Dette er indarbejdet i dokumentet. 

 
 

Flere elever i den lokale skole - udsendt materiale  
18.45 - 19.00 
 
Info / bilag                                                                                                    
 
Referat 

- I løbet af maj måned udsendes der materiale til høring blandt skolebestyrelserne, 
handicaporganisationerne, medarbejderne på skole mm.  

o Umiddelbart ser skolebestyrelsen gode perspektiver i den politiske beslutning, 
hvis midler og specialpædagogisk kompetence følger med ud på skolerne til 
opgaverne. 

o Der luftes dog også en bekymring omkring, hvor og hvordan man skal kunne 
rumme de elever, som evt. skal være tilknyttet skolen fremadrettet. 

o Evt. nedsættelse af arbejdsgruppe til udarbejdelse af høringssvar drøftes. 
 
 
 

Opstart af nyt skoleår 2024/2025  
19.00 - 19.20                                                                                                                 
                                                                                                                                    
Info / bilag    
                                                                                                                 
Referat 

- Den økonomiske situation og elevtilvæksten gør, at vi ikke skal ud i afskedigelser, men 
grundet vækst ser ind i, at vi skal have ansat en ny børnehaveklasseleder. 

- For at sikre den gode overgang fra børnehave til skole kigges endvidere på ansættelse 
af en person, som har delt tjeneste i hhv. børnehave og indskoling. 

- En medarbejder stopper efter gensidig aftale på skolen – skolen kigger på at ansætte 
en ny, som har kompetencer i forhold til musik. 
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Opsamling og referat  
19.20 - 19.25                                                                                                                            
 
Info / bilag                                                                                                                        
 
Referat 
 

 
 
Eventuelt  
19.25 - 19.30 

 

Referat 
 

 
 
 

Kommende punkter - se årshjulet og nedenstående ad hoc 
henvendelser  

 
●  

 
 

Kommende mødedatoer   
 

● Møde 8 tirsdag d. 16. april 2024  kl. 17.00 - 19.30 (Kr.) 

 

● Møde 9 tirsdag d. 14. maj 2024  kl. 17.00 - 19.30 (Fu.) 

 

● Møde 10 onsdag d. 12. juni 2024  kl. 17.00 - 19.30 (Fu.) 
 


